Message

信息

Plan Greater Works for Christ

為主圖謀更大的事工

梁誠德牧師 Pastor Tony Leung

Plan greater works for Christ 為主圖謀更大的事工 The disciples greater works 門徒更大的事工 Jesus's teaching of His work 據耶穌的身教 Jn. 12:24 Grain of wheat 一粒象子捨己 Jn. 15:13 Pay for friends 為朋友捨己為人 Jn. 19:30 Finish God's work 完成神的工作

Plan greater works for Christ 為主圖謀更大的事工 Mt. Jn. 11:11 John the Baptist 施浸約翰 John means "God's gift" 神的禮物 Jn. 15:8 will bear fruit 結果子 will lasting fruit 結膾炙人口的果子 Jn. 15:16 Prayers are answered 有求必應

- 約壹 3:19 從此,就知道我們是屬真理的,並且我們的心在神面前可以安穩。 20 我們的心若青備我們,神比我們的心大,
- 20 我們的心若責備我們,神比我們的心大, 一切事沒有不知道的。
- ²¹親愛的弟兄啊,我們的心若不責備我們, 就可以向神坦然無懼了。
- 22 並且我們一切所求的,就從他得著, 因為我們遵守他的命令,行他所喜悅的事。
- 23 神的命令就是叫我們信他兒子耶穌基督的名, 且照他所賜給我們的命令彼此相愛。
- 24 遵守神命令的,就住在神裡面,神也住在他裡面。我們所以知道神住在我們裡面,是因他所賜給我們的聖靈。

I John 3:19 By this we shall know that we are of the truth and reassure our heart before him; ²⁰ for whenever our heart condemns us, God is greater than our heart, and he knows everything. ²¹ Beloved, if our heart does not condemn us, we have confidence before God; ²² and whatever we ask we receive from him, because we keep his commandments and do what pleases him. ²³ And this is his commandment, that we believe in the name of his Son Jesus Christ and love one another, just as he has commanded us.

Whoever keeps his commandments abides in God, and God in him. And by this we know that he abides in us, by the Spirit whom he has given us. (1 John 3:19-24)

這一個福音 我得盼望
There is one Gospel where hope is found
空墓已經證明 The empty tomb still speaks
死亡不能難阻我救主 For death could not keep my Savior down

祂活,我得自由 He lives and I am free 我要定睛仰望我救主 Now on my Savior, I fix my eyes 我生命屬主,祂是我盼望 My life is His and His hope is mine!

祂曾應許我也必復活 For He has promised I, too, will rise 立在耶穌基督的福音裡 I stand in the Gospel of Jesus Christ